

HOPEWELL

Bulletin Centre

合和中心尊尚會

HOPEWELL
Elite
CENTRE
CLUB

聖誕午餐聚會 Private Christmas Party

聖誕節，是一個與家人好友歡聚的日子。合和中心特別為各尊尚會會員，於12月10安排了一個聖誕午餐聚會，以美食佳餚，慶祝這個普天同慶的節日。

午餐會於本地知名的西班牙餐廳QUEMO舉行。餐廳細意為各尊尚會會員炮製頂級的西班牙菜式，各會員除了品嚐到美酒佳餚外，更享受與大家歡聚的愉快氣氛。合和中心尊尚會亦在此謹祝各位新年進步！

Christmas - A season of togetherness, a season of reunion. And there's no better moment in a year to reunite with friends and culminate a successful year with the finest luxurious experience you deserve. This year, Hopewell Centre Elite Club held a Private Christmas Party for our valued members on 10th December 2013, with the best-in-town Spanish haute cuisines meticulously crafted by QUEMO, one of the most stellar Spanish restaurants now in Hong Kong.

The event was a great success and everyone enjoyed the true Christmas spirit with the hearty Spanish foods. Hopewell Centre Elite Club wishes everybody a Happy New Year in 2014.



精彩禮遇 A Wealth of Privileges

卓越服務的承諾驅動我們為合和中心租戶提供無限精彩禮遇。成為合和中心租戶網上專頁用戶，即享多項購物優惠、免費贈品、贈券、及有機會參與所舉辦之特別活動。請即提供個人名片並登記成為用戶，即享連串優惠。

At all time, our pledge of service excellence drives the launch of a range of promotional offers to Hopewell Centre tenants. Members of Hopewell Centre Tenants Online Homepage can enjoy an assortment of offers, from special events, purchase discounts to free give-away and coupons. Send us your name card now to register for a membership and enjoy the rewards.

尚未成為用戶？ Not a member yet?

只須將個人名片電郵至

tenant_registration@hopewellcentre.com，
標題為：合和中心租戶網上專頁 - 個人賬戶申請。
Simply email the scanned copy of your name card to
tenant_registration@hopewellcentre.com titled with
"Hopewell Centre Tenants Online Homepage -
Application for login account".

有關查詢，請致電2527 7292合和中心顧客服務。
For any queries, please contact
Hopewell Centre Customer Services at 2527 7292.

2013年禮遇 Offers in 2013



「萌」一口Macaron製作班 Cutest Macaron Workshop



12/2013

出奇歡樂皇東節2013呈獻：
FUNtastic QRE Festival 2013 presents:



「嗜酒尋藝在皇東」 免費品酒班 "Discovery Walk on QRE" Free Wine Tasting Seminar



11/2013

Free 免費送您
NESCAFÉ Smoorlatte
Pamper Yourself with the Smooth and Aromatic Caffé Latte
絲滑咖啡 口感細膩
合和中心為這個秋天 鑄造送上香濃絲滑的咖啡芳香
Embrace the warmth and coziness of Autumn with the smooth and aromatic caffè latte, tastefully brought to you by Hopewell Centre



10/2013

免費 迷你月餅製作班 FREE Mini Mooncake Workshop



09/2013

麥維他 克力架香脆餅乾
最適合搭配芝士或香茅醬料。
Light, crispy crackers ideal for topping cheese or Sauce.

Hula Hoops薯圈
100%由葵花籽油製造，不含人造香料、色素和味精，帶來香脆可口零食新體驗！
Made with 100% sunflower oil and are completely free from artificial flavours, colours and MSG. Hula Hoops is delicious and a great snack any day!

08/2013

美國冰激樂 - 是酸味與果味互相交融的結晶，獨特的什莓果酒，激酸果味加上清新薄荷，帶你進入冰極世界，是喚醒您味蕾的夏日糖果！快來試下啦！
Icebreakers is a freaky awesome blend of sour and fruity tastes. Its unique berries scent, sour fruity taste, together with refreshing mint brings you into an icy cool world. It awakes your senses during this hot dizzy summer. Please come and enjoy!

ICE BREAKERS
無糖薄荷糖

07/2013

O'Phillie's
Irish restaurant & pub

🏠 2-3/F, QRE Plaza

📞 2380 2013

新登場
New Shop

充滿傳統愛爾蘭風味的酒吧及餐廳，提供多款愛爾蘭啤酒、全日愛爾蘭早餐及炸魚薯條等美食，是工作後與朋友輕鬆歡聚的首選。

Wrap yourself in the warmth tradition of Irish culture – whether it's the smooth warming flavour of Irish beer or the Bewitching "Full" Irish Breakfast and traditional Cod "N" Chips, we are sure you will fall in love with the feeling and the unique flavor at O'Phillie's.



HH 合和物業代理有限公司
HOPEWELL REAL ESTATE AGENCY LIMITED

合和實業有限公司全資附屬機構 A Wholly Owned Subsidiary of Hopewell Holdings Ltd.

灣仔皇后大道東183號合和中心63樓

63/F, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong



租務查詢 Leasing Enquiries:

有關寫字樓 Office: 2862 5686

電郵 Email: leasing@hopewellcentre.com



有關零售商舖 Retail: 2863 4284 / 2863 4306

傳真 Fax: 2866 1034